



2022 Canada's Outstanding
CEO of the Year®

Annual Gala

Wednesday, May 3, 2023
at the Park Hyatt Toronto

presented by



Bennett Jones

Join us for an evening of celebration and fellowship as we honour the 2022 Recipient of Canada's Outstanding CEO of the Year Award!

Wednesday
May 3, 2023

6pm reception
7pm dinner

Park Hyatt Toronto
4 Avenue Road
Toronto, Ontario M5R 2E8

\$1350 per person (plus tax) – seating is limited, proceeds support the Futures Fund Scholarship

Black Tie Preferred

Soyez des nôtres pour une soirée de célébrations et d'amitié alors que nous honorerons le P.D.G. exceptionnel canadien de l'année et lauréat du Prix annuel 2022!

Mercredi
3 mai 2023

Réception à 18h
Repas à 19h

Park Hyatt Toronto
4 Avenue Road
Toronto, Ontario M5R 2E8

1350\$ par personne (plus taxe) – nombres de places limitées. Les recettes soutiendront la subvention de la Bourse d'études de l'avenir

Tenue cravate noire préférée

For tickets, please contact

Olivia Turosky
awards@caldwell.com

learn more about
previous Galas at

www.ceoaward.ca



2022 Canada's Outstanding CEO of the Year®

Le P.-D.G. de l'année du Canada 2022^{MC}

David McKay

RBC

President
& Chief Executive Officer

Président et PDG



David McKay

As President and CEO of RBC, Dave McKay is reimagining the future of banking, helping RBC's clients thrive and communities prosper. Since joining the bank as a co-op student in computer programming, Dave has been building innovation into the company's DNA. An unwavering champion of big ideas and creativity, he continues to drive investments in new technologies and business models to bring the physical and digital worlds together and provide best-in-class digital experiences for RBC clients.

In his home market, Dave is a passionate advocate for Canada's future prosperity and preparing youth for the future of work through the support and development of RBC Future Launch, a 10-year, \$500 million commitment to help young people build the skills required to succeed in a changing world.

À titre de président et chef de la direction de RBC, Dave McKay est déterminé à métamorphoser le secteur bancaire afin de mieux contribuer à la réussite des clients et à la prospérité des collectivités. Depuis son arrivée à la banque comme étudiant stagiaire en programmation, Dave intègre l'innovation aux priorités de l'entreprise. Indéfectible champion des idées audacieuses et de la créativité, il mise sur les nouvelles technologies et les modèles d'affaires inédits pour conjuguer les ressources physiques et numériques de RBC afin d'offrir à ses clients une expérience numérique de premier plan.

Au Canada, soucieux de la prospérité du pays, il veille à la préparation des jeunes au monde du travail de l'avenir au moyen d'Objectif avenir RBC, un engagement de 500 millions de dollars sur dix ans visant à aider les jeunes à acquérir les aptitudes nécessaires pour réussir dans un monde qui évolue rapidement.



Futures
Fund

The Futures Fund Scholarship honours ten Canadian university business students each year who have demonstrated exemplary business leadership in their academic and extracurricular initiatives. Through your generous support of this dinner, we will award ten scholarships to deserving business students.

We are delighted celebrate the 25th Anniversary of the Futures Fund Scholarship this year!

Futures Fund Recipient Schools 2022

Acadia University
University of British Columbia
University of Lethbridge
University of Manitoba
McGill University

Bourse de l'avenir

La Bourse de l'avenir a été créée pour récompenser chaque année dix étudiants d'université en administration de partout au Canada qui ont fait preuve d'un leadership exemplaire tant dans leurs études que leurs activités parascolaires. Votre généreuse participation à ce programme permettra de décerner à des étudiants émérites dix bourses d'études.

Nous sommes ravis de célébrer cette année le 25e anniversaire de la bourse Futures Fund!

Écoles subventionnées par la Bourse d'études de l'avenir 2022

McMaster University
Queen's University
University of Toronto
Western University
Wilfred Laurier University

Sincere thanks to our
program partners

Nous remercions
nos partenaires du
programme

Presenting partner
Partenaire principal



Bennett Jones

Founding partner
Partenaire fondateur



Media partner
Partenaire médiatique



Travel partner
Partenaire de voyage



AIR CANADA



Canada's Outstanding CEO of the Year®
Le P.-D.G. de l'année du Canada^{MC}
79 Wellington St. W, TD South Tower
Suite 2410, Toronto, ON M5K 1E7

+1 (416) 934 2226

www.ceoaward.ca

awards@caldwell.com

follow us on / suivez-nous sur

Twitter @Canadas_CEO

Instagram @Canadas_CEO

LinkedIn Canada's Outstanding CEO of the Year